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مرمت وضعیت چمن ورزشگاه آزادی درحالی در دستور کار قرار گرفته 
اســـت که دو باشـــگاه بزرگ پایتخت که سال هاست بازی های خانگی 
خود را در این ورزشگاه برگزار می کنند برای رقابت های آتی خود با مشکل 
برگزاری رقابت های خانگی مواجه شـــده اند. از سویی نبودن ورزشگاه 
مناســـب در پایتخت و از ســـوی دیگر رنج ســـفر به شهرســـتان ها باعث 
شـــده اســـت تا میزبانی ســـرخابی ها برای رقابت های آینده آنها در لیگ 
برتر در هاله ای از ابهام قرار بگیرد. بر همین اســـاس از باشـــگاه استقلال 
خبر می رسد که گویا آنها جزیره کیش را برای میزبانی از رقابت های خود 
معرفـــی کرده و قرار اســـت بازدیدهـــای لازم از این جزیره به منظور قطعی 
شـــدن این امر صورت بگیرد. این درحالی اســـت که مجموعه المپیک 
کیش با پنج زمین چمن طبیعی و مصنوعی، این روزها در بهترین وضعیت 
ممکن قرار دارد و می تواند از این جهت انتخاب مناسبی برای باشگاه 
پرهوادار پایتخت باشـــد. در همین خصـــوص با محمود پازوکی، رئیس 
هیـــات فوتبـــال جزیره کیش درباره آخرین وضعیت میزبانی اســـتقلال در 
این جزیره و شرایط زیرساخت های فوتبالی کیش به گفت وگو پرداختیم 

که در ادامه می خوانید.

با توجه به زیرساخت های جدید ایجادشده و رسیدگی به وضعیت چمن ورزشگاه 
المپیک کیش به نظر آینده روشنی در انتظار جزیره از لحاظ فوتبالی است.

چرا که نه. حدود شش، هفت ماه می شود که درحال کار جدی روی مجموعه 
المپیک هستیم. البته قبل از جام جهانی قطر قرار بود میزبان اردوی تدارکاتی تیم 
ملی و چند بازی ملی در جزیره باشیم که درنهایت امکانات ما تا آن روز آماده 
نشده و شرایط مطلوب ما به این اتفاق نرسید. این درحالی است که از حدود 
چهار ماه پیش زمین های ما به شرایط مناسبی برای میزبانی رسیده است. در 
این سال ها مربیانی مانند اسکوچیچ، برانکو و قلعه نویی برای بازدید از امکانات 
ما راهی جزیره کیش شـــده اما کی روش فقط شـــعار داد و هیچ وقت قبول نکرد 
که تیم ملی به کیش بیاید هرچند قبل از جام جهانی هم شرایط مان مثل حالا 
نبود. در زمان اسکوچیچ هم با همکاری منطقه آزاد بهترین شرایط و امکانات 
را برای تیم ملی ایجاد کرد. در واقع در ســـال 1400 یکی از بهترین خاطرات تیم 

ملی در جزیره کیش به ثبت رسیده است.

گویا از چمن های هیبریدی برای ورزشـــگاه اســـتفاده کرده اید که می تواند موجب 
افزایش کیفیت بازی ها شود.

بله ورزشگاه اصلی ما از این نوع چمن بهره می برد اما در کنار چمن هیبریدی 
، پزشکی،  ، چهار رختکن مجهز را تاسیس کردیم. در این بین هم اتاق ماساژ نیز
دوپینگ، کنفرانس خبری، خبرنگاران و داوران را هم تعبیه کرده و vip بســـیار 
شـــیکی را هـــم ایجـــاد کردیم. در واقـــع حدود 900 متر را به زیرســـاخت های این 
مجموعه اضافه کردیم. در کل امکانات شیک و مجهزی را به ورزشگاه اضافه 

کردیم. در کنار آن زمین های مصنوعی را تدارک دیدیم که فرصت تمرین و بازی 
در این زمین ها نیز فراهم اســـت. ســـه زمین طبیعی دیگر هم در این مجموعه 
موجود است که فرصت ایجاد اردو و بازی های تدارکاتی برای تیم های فوتبالی 

در سطح اول فوتبال کشور فراهم است.

شـــنیده می شـــود قرار است اســـتقلال میزبان دیدارهای خانگی خود در لیگ برتر 
در جزیره کیش باشد.

اتفاقا خطیر برای بازدید از امکانات و زیرساخت های فوتبالی ما به کیش می آید و 
قرار است در این خصوص مذاکراتی صورت بگیرد. البته با نکونام هم صحبت 
کردیم اما از آنجایی که استقلال قرار است با هوادار دیدار کند، با توجه به فرصت 
کم باقی مانده احتمالا یکی از دستیاران سرمربی استقلال راهی کیش می شود. 
درصورتی که خطیر و کادرفنی استقلال اوکی بدهند بازی های خانگی استقلال 
در جزیره کیش برگزار خواهد شد. البته صحبت های اولیه در تهران انجام شده 
( از  و به این موضوع منجر شد که خطیر را دعوت کردند تا روز چهارشنبه )امروز

امکانات مجموعه ورزشی المپیک بازدیدی را به عمل بیاورد.

چقدر احتمال دارد که این امر محقق شود؟
یم صد در صـــد این اتفاق بیفتـــد. در هر صورت همه  خودمـــان کـــه علاقـــه دار
امکانـــات مـــا آماده اســـت و دیگر نظر دوســـتان می ماند که بعـــد از بازدید نظر 

نهایی خود را اعلام کنند.

هزینه های اسکان و اجاره ورزشگاه به چه شکلی هست؟
صحبتی در این خصوص نشده و قرار است در جلساتی با مدیرعامل استقلال 
در این مورد صحبت شود. همه چیز فراهم است و تا به امروز هم جزیره کیش 
همه جور امکاناتی را در اختیار تیم های فوتبالی قرار داده است. صحبت هایی 

نهایی با مدیر منطقه آزاد خواهد بود اما می دانم منطقه آزاد کمک حال خواهد 
یم با این زیرساخت های حرفه ای و مجهزی که فراهم  شد چون ما هم قصد دار
شده است به نوعی به فوتبال ایران خدمت کنیم. بالاخره این زیرساخت ها به 

همین منظور ایجاد و فراهم شده است.

ظرفیت ورزشگاه اصلی چقدر است؟
ظرفیـــت اصلی ما هفت هزار نفر اســـت که درصـــورت امکان این ظرفیت را در 
آینده به 15 هزار نفر خواهیم رساند. البته شاید در آینده بتوانیم اتفاقات بزرگ تر 
و بهتری را برای ایجاد زیرساخت های بیشتر و بهتر در جزیره کیش فراهم کنیم.

گران به مشکل برنخواهید خورد؟ درباره حضور تماشا
فکر نمی کنم و بعید است. از طرف ما همه چیز آماده است و فقط باید شرایط 
ما را استقلالی ها بپسندند. البته احتمالا بیشتر از ظرفیت ورزشگاه از بازی های 
اســـتقلال اســـتقبال خواهد شـــد اما سعی می کنیم بلیت فروشـــی را به گونه ای 

مدیریت کنیم که مشکلی پیش نیاید.

درباره میزبانی از پرسپولیس هم اقدامی از سوی این باشگاه صورت گرفته است؟
در این خصوص هم خبرهایی را شـــنیدم اما شـــنیده ایم آنها مشهد را انتخاب 
کرده اند. ما حتی حاضریم از پرسپولیس هم میزبانی کنیم و برایمان فرقی نمی کند. 
یم چون در این مجموعه حتی چند تیم به صورت  توان انجام این کار را هم دار
همزمان می توانند تمرینات خود را چند روز قبل از بازی برگزار کرده و اردوهای 
خـــود را برگـــزار کننـــد. ما اگر بتوانیم به فوتبـــال ایران خدمت کنیم به هدف مان 
رســـیده ایم. نکته قابل توجه اینکه به کل باشـــگاه ها نامه زده ایم درصورتی که هر 
تیمی تمایل داشته باشد در تعطیلات لیگ برتر اردوی خود را در کیش برگزار 

یم و مشکلی در این زمینه وجود ندارد. کند. ما از آبان ماه این آمادگی را دار

تا همین چند وقت پیش، به دلیل آوارگی و بی خانمانی تیم نساجی  مازندران، 
به مســـئولان وقت اداره کل ورزش این اســـتان گله های بسیاری کردیم، اما هنوز 
یـــادی از آن روزها نگذشـــته که بزرگ ترین تیم های فوتبال کشـــورمان آن  زمـــان ز
هم در شـــهر تهران به همان درد مبتلا شـــده و ورزشگاه برای برگزاری مسابقات 

رسمی خود ندارند. 
یم،  از بحـــث نداشـــتن ورزشـــگاه اختصاصی بـــرای تیم های فوتبال کـــه بگذر
ورزشـــگاه های اجاره ای نیز فعلا در دســـترس نیست. باشگاه پیکان نزدیک به 
یک هفته محله های مختلف تهران را گشت تا بلکه بتواند ورزشگاه مناسب 
برای برگزاری بازی خود پیدا کند او حتی دست به دامن چند شهر اطراف هم 

شد تا درنهایت از قزوینی ها مجوز گرفت. 
تکلیف بازی پیکان پرسپولیس مشخص شد. آنها این هفته در ورزشگاه سردار 
آزادگان شـــهر قزوین بازی می کنند اما معضل نداشـــتن ورزشگاه برای برگزاری 
بازی های لیگ برتر همچنان به قوت خود باقی است. در چنین شرایطی این 
سوال به وجود می آید که در این مدت چرا تلاشی برای رفع مشکلات آماده سازی 
ورزشـــگاه ها و فراهم کردن زیرســـاخت ها و احداث زمین چمنی مناسب برای 
برگزاری لیگ برتر ایران، صورت نگرفت؟ آیا پس از مدت ها یاد نگرفته ایم قبل 
از اینکه ورزشگاه ها به تخریب و ویرانی کشیده شوند به فکر بازسازی افتاده و 

مثل شرایط فعلی کاسه چه کنم، چه کنم، به دست نگیریم؟

 شرایط در تهران بحرانی است
طی هفته جاری شرایط ورزشگاه های تهران به شکلی بود که حتی امکان برگزاری 
یک مســـابقه را نداشـــتند. ورزشـــگاه آزادی میزبان بازی استقلال بود. از این رو 
امـــکان برگـــزاری دو بازی در فاصله کم وجود نداشـــت؛ چراکه همین حالا هم 
چمن این استادیوم به شدت آسیب پذیر است و کوچک ترین غفلتی ممکن 
اســـت به قیمت از بین رفتن آن تمام شـــود. از این رو حالا که شـــرایط در تهران 
به شدت بحرانی است همان بهتر که هفته ای یک بازی در این چمن برگزار شود. 
مدت هاســـت اهالـــی فن ایـــرادات متعـــددی از ورزشـــگاه آزادی می گیرند اما 
مســـئولان مربوطه آنقدر منتظر ماندند تا این ورزشـــگاه در معرض تخریب قرار 
بگیرد و پس از آن به فکر تجهیز آن افتادند. شاید اگر خیلی زودتر و در شرایطی 
که مسابقات تعطیل بود برای بازسازی ورزشگاه آزادی اقدام می کردند حالا این 
استادیوم شرایط بهتری داشت. در شرایط فعلی متاسفانه مسئولان بدون در نظر 
گرفتن کم کاری های خود برای برگزاری مسابقات لیگ خیلی راحت از زیر بار 
مسئولیت خارج می شوند یا زیرساخت ها را برای برگزار نکردن بازی با شرایط 
مناسب بهانه می کنند. در حالی که ایراد اصلی متوجه آنهاست. وزارت ورزش 

به عنوان متولی اصلی تقریبا خود را از ماجرا کنار کشیده و در حالت سکوت 
فقط نظاره گر اتفاقات تاسف بار این روزهای ورزشگاه های ایران است. با این 
همه شرکت توسعه و تجهیز که خود را متولی اصلی می داند و همواره در قواره 
مدعی درخصوص کمبودها صحبت کرده هرگز در راستای بهبود شرایط تلاش 

خارق العاده ای از خود نشان نداده است. 

 صورت مساله  را پاک نکنیم
ورزشگاه آزادی اما تنها مشکل علاقه مندان به فوتبال در تهران نیست. وقتی تیمی 
مثل پیکان یا هوادار مدت هاست در ورزشگاهی همچون پاس قوامین، برای 
برگزاری بازی های خود اجاره سنگین پرداخت می کنند، توقع بهترین کیفیت 
را هم دارند. چرا هرگز مسئولان این استادیوم به فکر تامین نیازهای این دو تیم 
یا حداقل تامین زیرساخت های لازم برای برگزاری یک مسابقه معمولی فوتبال 
نیفتادند . مدت هاست مسئولان این ورزشگاه مسابقات را بدون تماشاگر برگزار 
می کنند و بهانه خوبی همچون نداشتن پارکینگ یا در محل پرتراکم شهر بودن 
کنـــون آنها که با هزارویک دلیل  و مشـــکلات بـــرای ایجـــاد امنیت را دارند، اما تا
همواره از برگزاری بازی با تماشاگر امتناع می کنند، آیا هرگز از خود نپرسیدند چرا 
در جهت برطرف کردن نواقص زمین و زیرساخت ها تلاش نمی کنند تا بتوانند 
گر برگزار کنند؟ همین که بگوییم زیرســـاخت ها فراهم  بازی هایی را با تماشـــا
نیست و نمی توانیم با تماشاگر برگزار کنیم، بهانه خوبی برای رفع  مسئولیت است. 
ورزشـــگاه کاظمی که در اختیار باشـــگاه پرسپولیس است نیز خود جای تامل 
دارد. این استادیوم در موقعیت نسبتا خوبی قرار دارد و دسترسی به آن راحت 
اســـت. از طرفی وســـط شـــهر نیســـت. ســـوالی که پیش می آید این است وقتی 
مســـئولان مربوطه در حال ســـاخت این ورزشـــگاه بودند، آیا به این فکر نکردند 
یادی  کـــه شـــرایط را برای حضور هـــواداران فراهم کنند؟ آیـــا در حالی که هزینه ز
برای ساخت این ورزشگاه شده است امکانش وجود نداشت تا شرایطی برای 
اســـکان هواداران، پارکینگ یا زیرســـاخت هایی برای میزبانی از یک مســـابقه 
فوتبال را فراهم کنند. این اســـتادیوم به اندازه کافی برای میزبانی از مســـابقات 
فوتبال مناسب است، فقط کافی بود هزینه اندک سایر زیرساخت ها در جهت 
هماهنگی با اســـتانداردهای مناســـب صورت گیرد، اما همین که ورزشـــگاه را 
ســـاختند برایشـــان کافی بود، در حالی که به نظر می رســـد تلاشی برای ساخت 

یک مجموعه استاندارد صورت نگرفته است. 

 تختی و شیرودی؛ سرمایه های سوخته
، تختی، در شرق تهران از زیباترین معماری زمان خود برخوردار  ورزشگاه پیر شهر
است. حتی همین حالا هم با تماشای این سازه کهن می توانیم به هنر ساخت 
یم. تا همین چند وقت پیش این ورزشـــگاه  این مجموعه ورزشـــی غبطه بخور
میزبان بسیاری از مسابقات مهم لیگ ایران بود. سکوهای استادیوم تختی یادآور 
خاطرات تلخ و شیرین بسیاری است که شاید نسل فعلی هیچ کدام از آنها را 

درک نکند، اما بدون شک آنها که برای استقلال و پرسپولیس در این استادیوم 
هورا کشیدند از بهترین خاطرات خود داستان های شیرینی برای گفتن دارند . 
بدون شـــک ورزشـــگاهی که میزبان خیل عظیمی از جمعیت هواداران فوتبال 
است نیاز به ترمیم و بازسازی دارد. البته کار بازسازی آن آغاز شده است اما این 
کار اینقدر دیر شروع شده که به گفته مسئولان آن برای نیم فصل دوم می تواند 
مهیای میزبانی از بازی های لیگ برتری شود. سوال اینجاست چرا همان زمان 
که ثابت شد این استادیوم به لحاظ زیرساخت شرایط میزبانی از هواداران فوتبال 
را ندارد آن را به  حال خود رها کردند؟ چرا همان زمان برای بازسازی اقدام نشد 
و چرا شـــرایطی را فراهم نکردند تا این مجموعه ورزشـــی خاطره انگیز همچنان 

میزبان علاقه مندان به فوتبال باشد. 
همیـــن حالا هم ورزشـــگاه شـــیرودی در وســـط شـــهر تهران، به دلیـــل موقعیت 
جغرافیایـــی از گردونـــه رقابـــت بـــا دیگر ورزشـــگاه های پایتخت خارج شـــده، 
در حالی که این استادیوم هم می توانست با ایجاد زیرساخت های لازم و کمک 

مسئولان شهری به یک میزبان قابل اتکا برای فوتبال پایتخت تبدیل شود. 
البته باشگاه ها هم به اندازه وزارت ورزش و سازمان توسعه و تجهیز مقصرند. 
همین باشـــگاه پیکان می تواند مجموعه ایران خودرو را به شـــکلی تجهیز کند 
تا مسابقات خود را در این مجموعه میزبانی کند. این ورزشگاه قبلا نیز میزبان 
مسابقات بسیاری بود و حتی بازی هایی در تقابل با استقلال و پرسپولیس را 
میزبانی کرد و اتفاقا مشکلی هم به وجود نیامد. اما در ادامه با توجه به اینکه از 
استانداردهای لازم برخوردار نبود میزبانی از آنها گرفته شد. از این رو در صورتی که 
همتی برای رفع نقایص وجود داشته باشد و چمن به ابعاد استاندارد برسد، این 
مجموعه بار دیگر می تواند با فراهم کردن زیرساخت های لازم در جهت برگزاری 

استاندارد یک مسابقه فوتبال در زمین خود میزبان رقبا باشد. 

 شهر قدس میزبان خوب حومه
یم اســـتادیوم شـــهدای شـــهر قدس نیز  از ورزشـــگاه های داخل تهران که بگذر
ورزشگاهی بود که خیل عظیمی از علاقه مندان و جوانان به فوتبال را در یکی 
از شهرســـتان های کوچک اطراف پایتخت به محیط ورزشـــی می کشـــاند. این 
ورزشـــگاه می توانســـت برای تیم هایی به جز استقلال و پرسپولیس به پایگاهی 
مناسب تبدیل شود. اتفاقا در دوره ای که تیم ها در این استادیوم بازی می کردند 
استقبال خوبی هم از بازی ها شد و مردم شهر قدس به شدت از مسابقاتی که 
در این ورزشـــگاه برگزار می شـــد، حمایت کردند. درست در همین زمان بود که 
مســـئولان این اســـتادیوم متوجه شدند با توجه به استقبالی که مردم از برگزاری 
بازی ها در ورزشگاه شهر قدس کردند این استادیوم جای درآمدزایی بسیاری 

دارد، از این رو بازسازی آن را آغاز کردند. 
البته وقتی وارد این ورزشـــگاه می شـــویم نسبت به گذشته تغییر چندانی نکرده 
است یا حداقل تغییرات به حدی نیست که بتوانیم از آنها یاد کنیم، با این حال 
به منبع درآمد خوبی برای مســـئولان شهرســـتان قدس تبدیل شـــده در حالی که 

می توانست محلی برای برگزاری بازی های لیگ برتر هم باشد. اما همین حالا وقتی 
باشگاه پیکان برای برگزاری بازی مقابل پرسپولیس از آنها درخواست همکاری 

کرد، نپذیرفتند و ادعا کردند این استادیوم همچنان در دست تعمیر است. 

 تهران تنها نیست
نه فقط ورزشگاه های تهران بلکه در اغلب شهرهای کشور شاهد ورزشگاه هایی 
با زیرســـاخت های بســـیار نامناســـب و چمن های بسیار آسیب پذیر هستیم. 
ورزشگاه نقش جهان به عنوان یکی از نمادهای فوتبال ممکن بود به دلیل چمن 
نامناسب، میزبانی لیگ قهرمانان آسیا را از دست بدهد. شهر های جنوب اغلب 
زمین های بی کیفیتی دارند و حتی می توانیم ادعا کنیم در شهرهای مثل قزوین، 
یم. فقط این زمین  اراک، مازندران یا گیلان زمین های مناســـبی در اختیار ندار
چمن نیست که به دغدغه فوتبال کشور تبدیل شده است. اگر از تخریب چمن 
کتور  ورزشگاه های مختلف در سراسر ایران و حتی چمن های کمپ تیم ملی فا
بگیریم، ورزشگاه های ما از زیرساخت های مناسب برای برگزاری یک مسابقه 
استاندارد فوتبال برخوردار نیستند. هنوز یادمان نرفته در زمان حضور باشگاه 
النصر و رونالدو در ایران چه اقدامات فوری ای برای میزبانی مناسب انجام شد. 
در همان زمان بسیاری از اهالی فوتبال ازجمله فوتبالیست ها به مسئولان خورده 
گرفته و با واکنش هایی در فضای مجازی طعنه زدند که  ای کاش رونالدو بیشتر 
به ایران بیاید تا شاید مسئولان به خاطر او هم که شده نواقص موجود در فوتبال 
را برطرف کنند. این انتقادها در واقع همان حرف دل ورزشکاران ایرانی بود که 
به نوعـــی نارضایتـــی خود را از امکانات موجـــود در ورزش ایران اعلام می کردند. 
متولیان ورزش در کشورمان و در کنار آنها سازمان توسعه و تجهیز به عنوان رکن 
اصلی فراهم کردن زیرساخت مناسب برای استادیوم های ورزشی درخصوص 
زمین های چمن و ورزشگاه های فوتبال قصور کرده و کار را به جایی رساندند که 
در پایتخت تیم های استقلال و پرسپولیس با خیل عظیم جمعیت و هواداران 
از ابتدایی ترین امکانات لازم برای برگزاری یک مسابقه فوتبال برخوردار نیستند. 
چرا تیمی مثل پیکان و پرســـپولیس شـــرایط برگزاری یک بازی عادی در شـــهر 
خودشان را ندارند و باید برای یک مسابقه به شهر دیگری کوچ کنند؟ شاید این 
موضوع یک راه حل ساده و دم دستی برای این تک بازی باشد، اما اگر کمی فکر 
کنیم به عمق فاجعه پی خواهیم برد. عمق فاجعه آنجاست که ما یک ورزشگاه 
استاندارد برای برگزاری یک مسابقه فوتبال در یک هفته از رقابت های لیگ برتر 
در اختیار نداریم. در کشوری مثل اسپانیا به کلیه باشگاه ها هشت سال فرصت 
داده شـــده تـــا کلا زمین هـــای چمن مصنوعی را حـــذف کرده و چمن طبیعی را 
جایگزین آن کند. امکانات روز دنیا این اجازه را به آنها می دهد تا با به کارگیری 
متخصصان امر چنین اقدامی را در طول هشت سال به سرانجام برسانند. ما 
می توانیم از چنین کشورهایی الگوبرداری کنیم و قبل از اینکه فجایع مختلف 
فوتبال، ما را از جوامع بین المللی دورتر کند، خود را به فوتبال روز دنیا رســـانده 

یا حداقل فقط یک قدم از آنها عقب تر باشیم. 

بررسی تمامی امکانات جزیره برای میزبانی احتمالی از استقلال

ورزشگاه 7 هزار نفری با چمن هیبریدی و 4 زمین تمرینی
 رئیس هیات فوتبال کیش: می توانیم همزمان از سرخابی ها میزبانی کنیم            اسکوچیچ، برانکو و قلعه نویی آمده اند اما کی روش فقط شعار داد

فقر زیرساخت و بی توجهی به منابع موجود عامل حسرت فوتبال دوستان تهرانی

از تختی تا شهرقدس همه فاقد زیرساخت و چمن
 بحران ورزشگاه در پایتخت جدی است         با سرمایه ای به نام اماکن ورزشی چه کردید؟

میزبانی احتمالی از تیم ملی قبل از جام ملت ها

اردوی شاگردان قلعه نویی 
در جزیره

ی کار  تیم ملی فوتبال ایران در حالی از اواخر دی ماه سال جار
خود را در جام ملت های آسیا در کشور قطر آغاز خواهد کرد که 
طبق شنیده ها قرار است اردوی متصل به اعزام این تیم به این 
یاد در جزیره کیش برگزار شـــود. بر همین  رقابت ها به احتمال ز
اساس با آماده شدن زیرساخت های مجموعه ورزشی المپیک 
و چمن این ورزشـــگاه، تمامی امکانات برای میزبانی تیم ملی 
در جزیره کیش فراهم شـــده و به نظر می رســـد در این خصوص 
فقط نظر نهایی امیر قلعه نویی باقی مانده باشد. محمود پازوکی، 
رئیـــس هیـــات فوتبال کیش در این خصوص به »فرهیختگان« 
گفت: »در سفر اخیر قلعه نویی به همراه نبی، به آنها اعلام کردیم 
می توانیـــم ده روز قبـــل از اعزام تیم ملـــی به قطر در جزیره کیش 
میزبان تیم ملی باشـــیم که این پیشـــنهاد در وهله نخست مورد 
استقبال سرمربی تیم ملی قرار گرفت.« وی ادامه داد: »ما پیش از 
این میزبان تیم ملی در زمان اسکوچیچ هم بودیم و حالا هم این 
پیشنهاد را به فدراسیون دادیم که قرار شد بعد از بررسی ها پاسخ 
ما را بدهند. هم از لحاظ فاصله کم تا کشور قطر و هم از لحاظ 
شـــباهت آب وهوایی و البته زیرساخت های فراهم شده، واقعا 

حیف است که از این شرایط استفاده لازم را نبرند.«

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفرمژدهی
خبرنگار


